
 

Til ordfører Berit Hundåla

 

Jeg viser til din e‐post av 6. mai 2021 der du ber om en avklaring rundt innspillsrunden og tomten på Nyland øst.

Jeg kan bekrefte at tidligere styrevedtak i Helgelandssykehuset står fast. Forutsetningsnotatet for
tomteutredningen ble vedtatt i styremøte 10.12.20.

Forutsetningsnotatet definerer områdeavgrensningen for tomtesøket til vestsiden av Toventunnelen, og dette
ligger fast. Vefsn kommune valgte imidlertid å melde inn tomta på Nyland øst selv om den ligger utenfor
avgrensningen; den er derfor omtalt i tomteutredningen fra Sweco. Hele denne rapporten er nå ute på
innspillsrunde, og interessentene står fritt til å kommentere vurderinger gjort rundt alle tomtene – også en tomt
som ikke er et reelt alternativ. Disse innspillene vil bli presentert på lik linje med andre innspill når styrene skal
gjøre sin endelige behandling av rapporten i slutten av juni, men jeg presiserer at det i styresaken vil framgå at
tidligere styrevedtak er gjeldende.

 

Med hilsen
Arne Benjaminsen
Styreleder, Helgelandssykehuset HF
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